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Plats och tid Sammanträdesrum A, kl. 13:00-14:00 

Beslutande Ledamöter 

Hans Jonsson (C), Ordförande 
Bengt Forssén (S), 1:e vice ordförande 
David Parhans (C) 
Claes Häggblom (KD) 
Tony Sundberg (SD) 

  

Övriga närvarande Ersättare 

Erik Lindgren (S) 
Lena Westling (C) 
 
 
Tjänstemän 

Ulf Stålberg, teknisk chef 
Anna Svedäng, nämndsekreterare 
Mikael Östling, enhetschef gata-park §§ 1-3 
Björn Nordlund, trafiktekniker §§ 1-3 
 
Medborgarförslagslämnare 

Stella Larsson 
Josefin Karlsson 
Ebba Evertsson 

Justerare Claes Häggblom 

Justeringens plats och tid Kommunhuset, 2023-02-15 
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 1-10 
 Anna Svedäng  

 Ordförande 

  

 Hans Jonsson  

 Justerare 

  

 Claes Häggblom  
 

 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Samhällsbyggnadsnämnden 

Sammanträdesdatum 2024-02-07 

Datum då anslaget sätts upp 2024-02-16 Datum då anslaget tas ned 2024-03-09 

Förvaringsplats för protokollet Nämndsekreterarens kontor 
 

Underskrift 

  

 Anna Svedäng  
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§ 1 Dnr 2024/00037 

Godkännande av dagordning 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut 

Ärendet Internkontroll, dnr 2024/00020 utgår. Med det godkänns dagordningen. 
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§ 2 Dnr 2023/00902 

Medborgarförslag - Park vid gamla Celsiusskolan F-6 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut 

1. Gatuavdelningen får i uppdrag att utvärdera, planera och kostnadsuppskatta 

möjligheten att upprätta ett parkområde vid gamla Celsiusskolan F-6. 

2. Medborgarförslaget anses därmed besvarat. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Ett medborgarförslag önskar en parkyta med möjlighet till umgänge och rekreation 

vid uppkommen yta där den tidigare Celsiusskolan F-6 var placerad. Initiativtagarna 

anser att en park skulle komma till nytta för många, då den ligger centralt placerad 

med närhet till skolor, kultur- & fritidsverksamhet, näringsliv och äldreomsorg. 

Förslaget förespråkar en yta med gångvägar, sittmöjligheter med tillgång till skugga, 

fontän och växtlighet. 

 

Ytan som förespråkas i ärendet är planlagd som bostadsmark med 

centrumverksamhet vilket innebär att en utveckling av parkyta är planstridigt. Det 

går däremot att anlägga en parkyta i väntan på eventuell bebyggelse. Det har tagits 

fram ett förslag på hur en parkyta skulle kunna se ut. För att se vad som är möjligt 

behöver man invänta våren för att kunna utreda vad kostnaden skulle bli. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, 2024-01-18 

Rivningshandling Celsius F-6 

Rörelsepark Celsius Celsiusområdet 

 

Skickas till 

Förslagslämnarna 
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§ 3 Dnr 2024/00063 

Information från trafiktekniker 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut 

Att tacka för informationen. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Trafiktekniker Björn Nordlund presenterar sig och vad han arbetar med: flytt av 

fordon, parkeringstillstånd, trafikföreskrifter, trafikmätningar med mera.  

 

Enligt Trafikverkets rekommendationer ska bashastigheten inom tätbebyggt område 

vara 40 km/timmen. Edsbyn har sedan tidigare fått den nya bashastigheten. Arbete 

pågår nu med att införa ny bashastighet i Alfta och i kommunen övriga tätorter. 
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§ 4 Dnr 2024/00067 

Information från förvaltningen  

Samhällsbyggnadsnämndens beslut 

Att tacka för informationen. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Ulf Stålberg redogör för följande: 

- Det har inte framkommit några nya uppgifter om barn- och 

utbildningsförvaltningen fortsatt har behov av lokalen där förskolan Tellus 

tidigare höll till. 

- Geoundersökning är gjord på fotbollsplanen vid Forsparken i Alfta. 

Kostnadsförfrågan inför projektering pågår.  

- Avdelningen har haft samordningsmöte med Ellevio, Hälsingenet, 

Hälsingevatten etc. 

- Vikvägg på Celsiusskolan kommer behöva bytas snart. 

- Fukt i simhallen i Edsbyn. Fastighetsingenjören tar fram förslag på möjliga 

lösningar.  

- Det är problem med hämtning och lämning vid Lillboskolan. Förslag på en 

möjlig lösning är framtaget.  

- Gatubelysningsupphandling på gång. 



 

Samhällsbyggnadsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

7(11) 

Sammanträdesdatum 

2024-02-07 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 5 Dnr 2023/01076 

Utbyggnad av läktarplats Viksjöforsbaletten 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut 

Att tacka för informationen. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Den 6 december 2023 presenterades ett förslag från föreningen Viksjöforsbaletten 

på hur kommunen i samarbete med föreningen skulle kunna bygga en läktarplats i 

gymnastiksalen på Viksjöforsskolan. Förvaltningen jobbar på att få fram mer 

information för att nämnden ska kunna ta beslut i frågan, men har ännu inte fått 

fram tillräckligt med information. 
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§ 6 Dnr 2024/00028 

Svar på uppdrag från Kommunfullmäktige gällande 
fördyringar av investeringar 

Samhällsbyggnadsnämnden föreslår kommunfullmäktige 
besluta 

1. Att godkänna svaret på uppdraget från kommunfullmäktige 

 

Sammanfattning av ärendet 

I Kommunfullmäktiges beslut 2023-06-19 § 65 gavs ett uppdrag till 

kommunstyrelsen och samhällsbyggnadsnämnden:    

 

Det händer alltför ofta att större investeringar blir dyrare än vad som budgeterats för 

dem. Detta kan bero på faktorer som vi inte alltid styr över men det kan också bero 

på faktorer som vi ansvarar för. 

• Vi vill att ansvariga inom respektive förvaltning analyserar de processer 

som varit i några tidigare byggprojekt och presenterar hur vi kan förbättra 

processen för att minska risken för ekonomiska bakslag. 

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta om att ge kommunstyrelsen i uppdrag att 

revidera investeringsprocessen. 

 

Ulf Stålberg redogör för ärendet. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse SBN 2024-01-09 
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§ 7 Dnr 2024/00128 

Startbesked för investering gator, gång och cykelvägar 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut 

Att besluta om startbesked för investering gator, gång och cykelvägar år 2024. 

 

Sammanfattning av ärendet 

I det investeringsreglemente som beslutades på kommunfullmäktige 28 februari 

2022 infördes krav på att beslut om startbesked ska tas innan investeringar som 

överstiger 5 000 tkr får uppstartas. Investering år 2024 enligt gatuplanen på 

summan 5 500 tkr måste börja bearbetas med uppdaterade kostnadsunderlag i god 

till inför säsongstart och därför är behovet av startbeskedet aktuellt. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, 2024-02-02 

 

Skickas till 

Gatuavdelningen 

Ekonomiavdelningen 
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§ 8 Dnr 2023/01213 

Delegationsbeslut 2024 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut 

Att förklara sig informerad. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Samhällsbyggnadsnämnden har överlåtit sin beslutanderätt till ordförande och 

tjänstemän enligt delegationsordningen antagen av nämnden den 10 maj 2023. 

Delegationsbeslut ska anmälas/redovisas till nämnden. Redovisningen innebär inte 

att nämnden får ompröva eller fastställa delegeringsbesluten. Däremot står det 

nämnden fritt att återkalla lämnad delegering. 

 

Beslutsunderlag 

Anmälda delegationsbeslut 2024-02-07 

Attestregister 2024 Samhällsbyggnadsnämnden 

Lokal trafikföreskrift Prästvägen/Annikasbacken 
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§ 9 Dnr 2023/01185 

Meddelanden 2024 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut 

Att tacka för informationen. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Inför varje sammanträde sammanställs den information som inkommit till de olika 

verksamhetsområden eller har upprättats som berör samhällsbyggnadsnämnden: 

- Information om dataskyddsombud 

- Internhyra 2024 

 

 


